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VOLEM LEDS ROTOFLASH, I ARMILLES PER A LES USC 
 

Des d’USPAC volem equipar als agents del CME i als vehicles amb el millor material 
possible, el qual ens farà treballar amb la màxima seguretat. Demanem: 
 

Cal recordar que les USC són nivell 1 de trànsit, o 
això només ens ho fem anar bé quan ens interessa? 
 
Des d’USPAC demanem que es doti d’aquestes 
armilles de manera personal (per un aspecte obvi de 
salubritat, ja que quan arriba el temps de la calor 
les armilles reflectants dels vehicles fan molta 
pudor), així mateix demanem els llums 
“ROTOFLASH” per als vehicles destinats a USC.                   

 
Com ve sabeu a les Regions de territori hi ha molta distància entre comissaries, 
normalment, i ja no diem res a les que queden lluny d’un sector de Trànsit, o en aquella 
demarcació no hi ha quasi mai patrulles de trànsit disponibles, per la qual cosa el temps 
de resposta d’aquests és molt elevat.  
 

Quan això succeeix, i és molt sovint, que les 
patrulles d’USC han de fer l’assistència als 
accidents o vehicles avariats, tant a vies ràpides 
(autovies i autopistes), com a les carreteres 
convencionals, ho fan sense tenir el material de 
treball idoni per a treballar amb seguretat. 
Entenem que aquests companys/es també han de 
treballar amb la màxima seguretat oi?. O és que les 
patrulles d’USC no fan controls de prevenció a les 
nits i/o a les tardes a l’hivern?. Clar que en fan! 

 
Creiem imprescindible que es dotin a totes les USC, però en especial aquestes 
comissaries que no disposen de sectors de trànsit a les seves immediacions, dels llums 

anomenats LEDS ROTOFLASH i de les armilles reflectants (personals). Així podran 
donar millor servei i treballar amb molta més seguretat a l’hora de fer la feina. 
 

O és que hi ha mossos de 1a i de 2a?. Voleu dir que la vida d’un company/a val tant poc 
que no val la pena fer aquesta adquisició per a evitar que ens en podem penedir? 

 

Esperem, Senyors de la DGP, que la seva resposta sigui un SÍ. Acceptin la nostra 

petició i dotin als agents d’USC i a les diferents ABP’S d’aquest material, tant 
sol·licitat per part dels companys/es que setmanalment fan infinitat de controls, 
accidents i assistències. VOLEM TREBALLAR AMB SEGURETAT ! 
 
Catalunya, 10 d’abril de 2017 


